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ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ  

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ  
ΝΟΜΟΣ ΑΡΚΑΔΙΑΣ  

ΔΗΜΟΣ ΒΟΡΕΙΑΣ ΚΥΝΟΥΡΙΑΣ Άστρος 02 Αυγούστου 2022 

  

220 01 - ΑΣΤΡΟΣ  
Γραφείο Δημοτικού Συμβουλίου 

Πληρ.: Τερζάκης Γεώργιος   
 Τηλ.: 2755360133 

e-mail: dsbkyn@gmail.com 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

από το Πρακτικό Συνεδρίασης με αριθμό 14/2022 του Δημοτικού Συμβουλίου  
του Δήμου Βόρειας Κυνουρίας  

 
Στο Άστρος, σήμερα  02 Αυγούστου 2022, ημέρα Τρίτη και ώρα 19:00, και έχοντας υπόψη :  

1. Με την υπ’ αριθμό 141/2021 απόφασή του. 
2. Τις διατάξεις άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 όπως τροποποιήθηκαν και ισχύουν. 
3. Τις διατάξεις του άρθρου 78 του Ν. 4954/2022 (ΦΕΚ 136/Α/28-06-2022) 
4. Των προβλεπόμενων στην υπ’ αριθμό Δ1α/Γ.Π.οικ. 43107 Κοινή Υπουργική Απόφαση 

Έκτακτα μέτρα προστασίας της δημόσιας υγείας από τον κίνδυνο περαιτέρω διασποράς 
του κορωνοϊού COVID-19 στο σύνολο της Επικράτειας από τη Δευτέρα 25 Ιουλίου 2022 
και ώρα 06:00 έως και τη Δευτέρα 01 Αυγούστου 2022 και ώρα 06:00 (ΦΕΚ 3891/Β/23-
07-2022)»,  

5. Την υπ’ αριθμό 7963/28-07-2022 πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βόρειας Κυνουρίας,   

συνήλθε σε ΤΑΚΤΙΚΗ ΜΕΙΚΤΗ (δια ζώσης και μέσω τηλεδιάσκεψης και της ειδικής ηλεκτρονικής 
πλατφόρμας epresence.gov.gr) συνεδρίαση  - στην αίθουσα «ΧΡΗΣΤΟΣ ΕΥΘΥΜΙΟΥ» του 
Ιδρύματος «Μνήμη Αγγελικής & Λεωνίδα Ζαφείρη», το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου 
Βόρειας Κυνουρίας. 
 

ΔΙΑ ΖΩΣΗΣ ΣΥΜΜΕΤΕΙΧΑΝ ΟΙ ΠΑΡΑΚΑΤΩ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ : 
 

1)  Κατσής Δημήτριος Πρόεδρος Δ.Σ 

2)  Πετράκης Βασίλειος  
 
 

Γραμματέας Δ.Σ.  

3)  Σαμαρτζής Γεώργιος Μέλος Δ.Σ. 

4)  Κλεώπας Γεώργιος Μέλος Δ.Σ.  

5)  Καμπουρολιάς Παναγιώτης Μέλος Δ.Σ.  

6)  Καμπύλης Κωνσταντίνος  Μέλος Δ.Σ. 

7)  Πλακοκέφαλος Θεμιστοκλής Μέλος Δ.Σ 

8)  Μπάρλα Αρετή- Μαρία  Μέλος Δ.Σ. 

9)  Αρφάνης Αλέξιος  Μέλος Δ.Σ. 

10)  Αναγνωστάκου/Χατζηγιάννη Χριστίνα Μέλος Δ.Σ. 

11)  Κορδονούρη Μεταξία Μέλος Δ.Σ. 

12)  Γαρδικιώτης Γεώργιος Μέλος Δ.Σ. 

13)  Μαντάς Παναγιώτης Μέλος Δ.Σ. 

14)  Γκαύρος Δημήτριος Μέλος Δ.Σ. 

15)  Παπαγιαννόπουλος Αλέξανδρος Μέλος Δ.Σ. 

16)  Τσιούλος Σπυρίδων  
 

Μέλος Δ.Σ. 

17)  Τετώρος Βασίλειος Μέλος Δ.Σ. 
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ΜΕΣΩ ΤΗΛΕΔΙΑΣΚΕΨΗΣ ΣΥΜΜΕΤΕΙΧΑΝ ΟΙ ΠΑΡΑΚΑΤΩ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ : 

 
1.  Παινέσης Γρηγόριος Αντιπρόεδρος Δ.Σ. 

2.  Χονδρολέος Ιωάννης Μέλος Δ.Σ. 

 
ΑΠΟΝΤΕΣ 

(οι οποίοι δεν παρευρέθηκαν αν και κλήθηκαν νομίμως) 
 

1)  Δαλιάνης Ιωάννης Μέλος Δ.Σ. 

2)  Καμπύλης Ιωάννης  Μέλος Δ.Σ. 

3)  Λυτρίβης Γεώργιος  Μέλος Δ.Σ. 

4)  Βλάχος Χρήστος Μέλος Δ.Σ. (Προσήλθε κατά τη συζήτηση του 

1ου θέματος) 

 

5)  Σαβούρδος Πέτρος Μέλος Δ.Σ. (Προσήλθε στην ΠΗΔ συζήτηση) 

6)  Τσιώρος Κωνσταντίνος  Μέλος Δ.Σ 

7)  Κολοστούμπης Παναγιώτης Μέλος Δ.Σ. (Προσήλθε στην ΠΗΔ συζήτηση) 

8)  Αλουπογιάννη-Φούφα Γεωργία Μέλος Δ.Σ.  

 
Στη συνέχεια διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο είκοσι επτά 
(27) Δημοτικών Συμβούλων, συμμετείχαν δέκα επτά (17) Δημοτικοί Σύμβουλοι. 
 
Στη συνεδρίαση αυτή είχε κληθεί νόμιμα και συμμετείχε ο Δήμαρχος Βόρειας Κυνουρίας κ. 
Καμπύλης Γεώργιος. 
Στη συνεδρίαση, για τη λήψη απόφασης στο θέμα αυτό είχαν κληθεί οι Πρόεδροι 
Συμβουλίων των Κοινοτήτων Άστρους, Παραλίου Άστρους και Μελιγούς. 
Συμμετείχαν οι Πρόεδροι Συμβουλίων των Κοινοτήτων Παραλίου Άστρους και Μελιγούς. 
 
Τα πρακτικά και όλη η διαδικασία της συνεδρίασης αυτής, τηρήθηκαν από τον ειδικό γραμματέα 
του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Γεώργιο Ν. Τερζάκη. 
 
Στο παρόν απόσπασμα περιλαμβάνονται οι διάλογοι που έγιναν κατά τη διάρκεια συζήτησης    
του θέματος αυτού - οι οποίοι είναι προϊόν απομαγνητοφώνησης – και οι οποίοι έχουν υποστεί 
μερική επεξεργασία (φιλολογική επιμέλεια), χωρίς να αλλοιώνεται η ουσία και το σκεπτικό τους. 

 

Αριθμός Αποφάσεως : 97/2022 

 
ΘΕΜΑ: Σχετικά με απαλλαγή ιδιοκτητών ακινήτων από τη δαπάνη κατασκευής 
διακλάδωσης αποχέτευσης, ένεκα της εκτέλεσης του χρηματοδοτούμενου έργου 
«ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΙΔΙΩΤΙΚΩΝ ΣΥΝΔΕΣΕΩΝ ΑΓΩΓΩΝ ΑΚΑΘΑΡΤΩΝ ΟΙΚΙΣΜΩΝ ΑΣΤΡΟΥΣ, 
ΜΕΛΙΓΟΥΣ ΚΑΙ ΠΑΡΑΛΙΟΥ ΑΣΤΡΟΥΣ ΔΗΜΟΥ ΒΟΡΕΙΑΣ ΚΥΝΟΥΡΙΑΣ» προϋπολογισμού 
1.428.000,00€. 
 
Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, αναφερόμενος στο μοναδικό εκτός ημερήσιας διάταξης  
θέμα, έδωσε το λόγο στη Δημοτική Σύμβουλο και Πρόεδρο της Δ.Ε.Υ.Α., προκειμένου να μας 
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ενημερώσει για τον λόγο του κατεπείγοντος και να αποφανθεί το Σώμα για την συζήτησή του ή 
όχι.  
Αναγνωστάκου/Χατζηγιάννη Χριστίνα : Το θέμα αυτό σχετίζεται με το έργο των ιδιωτικών 
συνδέσεων του δικτύου ακαθάρτων. Είμαστε στο τελικό στάδιο, το έργο έχει εγκριθεί και αυτή 
την στιγμή στο ΥΜΕΠΕΡΑΑ έχουμε στείλει τους όρους της διακήρυξης, προκειμένου να 
εγκριθούν και να προχωρήσουμε. 
Μετά από επικοινωνία που υπήρξε με τον αρμόδιο υπάλληλο μας ζητήθηκε να αλλάξουμε τον 
κανονισμό τιμολόγησης που έχει ψηφιστεί από το 2019, στο σκέλος που αφορά το τέλος 
διακλάδωσης. Γι’ αυτό εισηγούμαι να συζητηθεί ως εκτός ημερησίας διάταξης.  
Δήμαρχος: Να προσθέσω ότι επειδή το διαχειρίζεται η Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου, 
αποστείλαμε τους όρους της διακήρυξης στο ΥΜΕΠΕΡΑΑ προκειμένου να λάβουμε την 
προέγκριση και να προχωρήσουμε στην απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής και μας ζητήθηκε 
αυτό που ανέφερε η κυρία Αναγνωστάκου, το σκέλος το οποίο πλέον χρηματοδοτείται με το έργο 
που θα υλοποιηθεί, δεν θα το πληρώσουν οι ιδιώτες και πρέπει να αφαιρεθεί από την 
τιμολογιακή πολιτική.  
Ζητάμε να συζητηθεί εκτός ημερησίας διάταξης, γιατί σήμερα έλαβε απόφαση το Δ.Σ. της ΔΕΥΑ 
και κρίνουμε ότι είναι ένα θέμα που είναι διαδικαστικό και θέλουμε να κερδίσουμε περισσότερο 
χρόνο, προκειμένου να προχωρήσουμε στην διακήρυξη αυτού του έργου, γιατί όπως γνωρίζετε, 
καθώς το συζητήσαμε όταν εντάχθηκε αυτό το έργο, οι χρόνοι πιέζουν πάρα πολύ, υπήρξε μια 
καθυστέρηση λόγω ασθένειας του αρμόδιου υπαλλήλου και μας ζήτησε, προκειμένου να 
κερδίσουμε χρόνο να λάβουμε αυτές τις αποφάσεις και παράλληλα εξελίσσεται ο έλεγχος των 
όρων της δημοπράτησης.  
Εκτιμώ ότι λαμβάνοντας αυτές τις δυο αποφάσεις και το Δ.Σ. της ΔΕΥΑ, αλλά και το Δ.Σ. του 
Δήμου μας, τις επόμενες ημέρες θα έχουμε και τη σύμφωνη γνώμη, προκειμένου να 
προχωρήσουμε στην διακήρυξη του έργου.  
Κατσής Δημήτριος : Άρα λοιπόν είναι καθαρά διαδικαστικό το θέμα και για να κερδίσουμε όσο 
χρόνο μπορούμε, προτείνω να το συζητήσουμε. 
Το Συμβούλιο αποφάσισε ΟΜΟΦΩΝΑ ότι το θέμα είναι επείγον και πρέπει να συζητηθεί εκτός 
ημερήσιας διάταξης. 
Στη συνέχεια ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, έδωσε το λόγο στην εισηγήτρια κ. 
Αναγνωστάκου/Χατζηγιάννη Χριστίνα, η οποία είπε τα παρακάτω :   
Τον Μάρτιο του 2019 ψηφίστηκε ο κανονισμός αποχέτευσης, ο οποίος εγκρίθηκε με την 
απόφαση 23/2019 από το Δ.Σ. της ΔΕΥΑ και με την απόφαση 87/2019 από το Δημοτικό 
Συμβούλιο. Στην απόφαση αυτή αναφέρεται το τέλος διακλάδωσης, το οποίο χρεώνεται στους 
ιδιοκτήτες και το ύψος της χρέωσης ήταν στα 478,76€ ανά παροχή. 
Με το Ν. 4685/2020, πλέον η κατασκευή ιδιωτικών συνδέσεων καθίσταται επιλέξιμη δαπάνη και 
γι’ αυτό μπορεί να χρηματοδοτηθεί. Για τον σκοπό αυτό ο αρμόδιος υπάλληλος από το 
ΥΜΕΠΕΡΑΑ μας καλεί να αλλάξουμε αυτό που αναφέρει ο κανονισμός αποχέτευσης, το σκέλος 
ακριβώς που αφορά το τέλος διακλάδωσης, προκειμένου να μην υπάρχει διπλή χρηματοδότηση, 
δηλαδή και να χρηματοδοτηθούμε και από το  πρόγραμμα και να εισπράττουμε ταυτόχρονα από 
τον πολίτη.  
Προκειμένου να διασφαλίσουμε ότι αυτό δεν θα συμβεί και να το φέρουμε και ως αποδεικτικό 
στοιχείο και στο ΥΜΕΠΕΡΑΑ ώστε να προχωρήσει και στους όρους διακήρυξης, καθίσταται 
πλέον υποχρεωτικό να αναστείλουμε αυτό που αναφέρει ο κανονισμός, την είσπραξη του τέλους 
διακλάδωσης.  
Επομένως εισηγούμαστε την αλλαγή της τιμολόγησης ως προς αυτό το σκέλος. Ευχαριστώ.  
Δήμαρχος : Με λίγα λόγια το τέλος διακλάδωσης θα πληρωθεί από το χρηματοδοτούμενο 
πρόγραμμα, στο οποίο έχει ήδη ενταχθεί και δεν θα πληρωθεί από τους πολίτες όταν αιτηθούν 
την σύνδεση με τα δίκτυα του βιολογικού.  
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Μαντάς Παναγιώτης : Συμφωνούμε, με μια μόνο παρατήρηση· επειδή πρέπει να διαφυλάξουμε 
το συμφέρον της εταιρείας, θα πρέπει να υπάρχει σαφής αναφορά στην απόφασή μας, ότι 
συμφωνούμε για την πλήρη απαλλαγή της υποχρέωσης καταβολής δαπάνης διακλάδωσης για 
τις συνδέσεις που συμπεριλαμβάνονται στην εν λόγω εργολαβία. Δεν καλύπτει πλήρως η 
υφιστάμενη εργολαβία όλο τον οικισμό. Άρα λοιπόν μην φτάσουμε στο σημείο σε μια μελλοντική 
εργολαβία επέκτασης, που πιθανώς δεν θα χρηματοδοτείται από το ΥΜΕΠΕΡΑΑ, να έχουμε 
αυτό το πρόβλημα. Είναι τυπικό. Εισηγούμαστε την απαλλαγή για τις συνδέσεις που 
περιλαμβάνει η συγκεκριμένη εργολαβία.  
Αναγνωστάκου/Χατζηγιάννη Χριστίνα: Να επισημάνω, ότι με βάση τον νόμο του 2020 που 
ανέφερα, πλέον, επειδή καθίσταται επιλέξιμη δαπάνη είναι ξεκάθαρο ότι όποια ιδιωτική σύνδεση 
κατασκευαστεί με βάση αυτό το νόμο, πλέον θα είναι χρηματοδοτούμενη. Αν τυχόν αλλάξει ο 
νόμος τότε θα αλλάξουν τα δεδομένα. Αλλά όσο ισχύει αυτό οποιαδήποτε εργολαβία βάσει αυτού 
θα πρέπει να το περιλαμβάνει. 
Μαντάς Παναγιώτης: Επιμένω σε αυτό που λέω για τον απλό λόγο, ότι πιθανώς να μην 
χρειαστεί καν δεύτερη συγχρηματοδότηση για κατασκευή νέων συνδέσεων, αλλά τουλάχιστον ο 
στόχος ο δικός μας ήταν μετά την πλήρη λειτουργία του υφιστάμενου δικτύου οι μελλοντικές 
επεκτάσεις να γίνουν με ίδιους πόρους της επιχείρησης και σε αυτή την περίπτωση αυτό που 
αναφέρουμε θα ήταν χρήσιμο.  
Γαρδικιώτης Γεώργιος: Έχει έναν κανονισμό η εταιρεία που προβλέπει το τέλος διακλάδωσης. 
Αυτή την στιγμή ζητάμε να καταργηθεί το τέλος διακλάδωσης, ευλόγως, καθώς είναι 
χρηματοδοτούμενο, ωστόσο μπορεί στο μέλλον, όπως λέει ο κύριος Μαντάς, να μην είναι 
χρηματοδοτούμενο, οπότε θα πρέπει να εισπραχθεί και θα πρέπει να επανέλθει η διάταξη αυτή 
στον κανονισμό. Θα έπρεπε λοιπόν, για καθαρά τεχνικούς λόγους, να υπάρξει μια πρόβλεψη 
στην εισήγηση – βέβαια δεν είναι του Δήμου θέμα ενδεχομένως αυτό- ότι όταν θα σταματήσει η 
συγκεκριμένη χρηματοδότηση, θα πρέπει να μεριμνήσει η εταιρεία να αλλάξει πάλι τον 
Κανονισμό ως προς το σκέλος αυτό.  
Δήμαρχος: Δεν τίθεται θέμα. Να μπει η διευκρίνιση αυτή, δεν θεωρώ ότι είναι αρνητικό. Να 
προσθέσουμε την διευκρίνιση αυτή και μακάρι να κατασκευάσουμε όλες αυτές τις συνδέσεις και 
να προχωρήσουμε και στην επέκταση δικτύων, να λειτουργήσει επιτέλους το δίκτυο του 
βιολογικού, έστω για τις 1980 συνδέσεις και μακάρι να είμαστε εδώ και να έρθουμε πάλι και να 
συζητήσουμε για επεκτάσεις και για νέες συνδέσεις.  
Προτείνω λοιπόν να ενσωματωθεί στο αποφασιστικό η διευκρίνιση αυτή, σαν παρατήρηση, ότι 
συμφωνούμε να εξαλειφθεί ο όρος αυτός στον Κανονισμό Αποχέτευσης της ΔΕΥΑ, με την 
παρατήρηση ότι αφορά αποκλειστικά τις συνδέσεις που θα κατασκευαστούν στην εργολαβία 
που θα προκύψει από το συγχρηματοδοτούμενο έργο.  
Κατσής Δημήτριος : Παρακαλώ την κυρία Αναγνωστάκου να καταθέσει την εισήγηση της για 
να ψηφιστεί.  
Αναγνωστάκου/Χατζηγιάννη Χριστίνα: Στην απόφαση που έχει λάβει η ΔΕΥΑ και σας 
κοινοποιήσαμε, στο αποφασιστικό, στο νούμερο 1 αναφέρει «Αναστολή εφαρμογής της 
παραγράφου». Προφανώς η αναστολή αυτή αφορά αυτή την πράξη, γιατί αυτό μας ζητήθηκε, γι’ 
αυτή την πράξη. Γράφει «αναστολή».  
Κατσής Δημήτριος : Διαδικαστικό είναι, δεν υπάρχει θέμα. Επί της εισηγήσεως συμφωνούμε 
όλοι;  
Τετώρος Βασίλειος: Συμφωνώ και θεωρώ δεδομένο ότι δεν χρειάζεται να χρεώσουμε τον 
πολίτη την διακλάδωση. Ο πολίτης πρέπει να πάρει την παροχή του στην ρυμοτομική γραμμή, 
τουλάχιστον έτσι δουλεύει η Αθήνα και παντού.  
Κατσής Δημήτριος : Δεν είναι δεδομένο τίποτα, έγινε νόμος από συγκεκριμένη κυβέρνηση και 
άλλαξε αυτό. Ομόφωνα εγκρίνεται η εισήγηση. 
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Κατά την ψηφοφορία για λήψη απόφασης στο θέμα αυτό, είχαν αποχωρήσει οι Δημοτικοί 
Σύμβουλοι κ.κ. Τσιούλος Σπυρίδων, Σαβούρδος Πέτρος και ο Πρόεδρος Συμβουλίου της 
Κοινότητας Μελιγούς. 
 
Ο Πρόεδρος Συμβουλίου της Κοινότητας Παραλίου Άστρους, συμφωνεί με την εισήγηση.  
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε την εισήγηση, 
 

αποφασίζει ΟΜΟΦΩΝΑ τα παρακάτω : 
 

• Εγκρίνει την πλήρη απαλλαγή των ιδιοκτητών ακινήτων από την υποχρέωση καταβολής 
της δαπάνης διακλάδωσης – σύνδεσης με τα κεντρικά δίκτυα αποχέτευσης ακαθάρτων 
Άστρους, Παραλίου Άστρους και Μελιγούς, όπως είχε οριστεί με την υπ’ αριθμό 23/2019 
απόφαση του Δ.Σ. της Δ.Ε.Υ.Α. ΒΟΡΕΙΑΣ ΚΥΝΟΥΡΙΑΣ (ΑΔΑ: ΩΗΡ8ΟΡΓ4-9Τ4) και  
επικυρωθεί με την υπ’ αριθμό 87/2019 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Βόρειας Κυνουρίας (ΑΔΑ: Ω06ΞΩ9Ψ-ΝΔΨ), (αναστολή εφαρμογής της παραγράφου 2 
του αποφασιστικού για την υλοποίηση όλων των συνδέσεων που αφορούν την ένταξη 
του έργου «ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΥΠΟΛΕΙΠΟΜΕΝΩΝ ΙΔΙΩΤΙΚΩΝ ΣΥΝΔΕΣΕΩΝ ΑΓΩΓΩΝ 
ΑΚΑΘΑΡΤΩΝ ΟΙΚΙΣΜΩΝ ΑΣΤΡΟΥΣ, ΜΕΛΙΓΟΥΣ ΚΑΙ ΠΑΡΑΛΙΟΥ ΑΣΤΡΟΥΣ ΔΗΜΟΥ 
ΒΟΡΕΙΑΣ ΚΥΝΟΥΡΙΑΣ», από το ΥΜΕΠΕΡΑΑ (ΑΔΑ: 6ΩΚΝ46ΜΤΛΡ-ΦΧ1) και οι οποίες 
αποτελούν επιλέξιμη δαπάνη σύμφωνα με την υπ’ αριθμό 3832/11-04-2022 απόφαση του 
ΥΜΕΠΕΡΑΑ. 
 

• Εγκρίνει τη δημοσίευση του περιεχομένου της αποφάσεως περί απαλλαγής από την 
δαπάνη διακλάδωσης – σύνδεσης με τα δίκτυα ακαθάρτων στην ιστοσελίδα του Δήμου 
Βόρειας Κυνουρίας, στον τοπικό τύπο, και να δοθεί ευρεία δημοσιότητα με κάθε 
πρόσφορο μέσο, για την πληρέστερη πληροφόρηση των δημοτών. 

 
Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό 97/2022 

Ακριβές αντίγραφο 
Ο Πρόεδρος  

του Δημοτικού Συμβουλίου 
 
 

Δημήτριος Αθ. Κατσής 

ΑΔΑ: 6Ξ1ΨΩ9Ψ-ΠΜΛ
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